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VGF’s bestyrelse er igen fuldtallig. På den årlige generalforsamling var der ingen opstillede kandidater til 

den ledige post efter Jeroen Schotemeijer. Generalforsamlingen gav bestyrelsen mandat til selv at finde én 

til den ledige post. Det er nu lykkedes, idet Lars Okholm har sagt ja. Lars Okholm har mange års erfaring 

med markedet, og vil utvivlsom kunne bidrage positivt til bestyrelsesarbejdet.  

Herefter består bestyrelsen af formand Brian Madsen, næstformand Karsten Knudsen, kasserer Sten 

Jacobsen og øvrige medlemmer Gunnar Jensen, Lilly Jørgensen, Sally Askjær og Lars Okholm. 

Bestyrelsen kan også oplyse, at der er indgået en ny treårig hovedsponsoraftale med Sparekassen 

Kronjylland. VGF og Sparekassen Kronjylland har i forvejen et meget tæt samarbejde omkring en række 

opgaver i forbindelse med markedet, så det giver rigtig god mening, at vi forlænger sponsoraftalen. Den 

nye aftale og samarbejdet med Sparekassen Kronjylland vil hjælpe os til fortsat at kunne udvikle Vorbasse 

Marked til gavn for både gæster og byen. 

VGF’s bestyrelse har besluttet, at der skal opføres en markedshal nr. 2. Hallen skal aflaste den nuværende 

markedshal, der efterhånden er voldsom presset. Hallen skal opføres af lokale firmaer. Den ny markedshal 

skal dele læsserampe med den nuværende markedshal og ligge vinkelret på denne. Hvis vi kan få 

byggetilladelsen uden stor sværdslag med kommunen, er det meningen hallen skal stå klar inden årets 

marked. 

Ellers er der kun at sige, at alt går sin vante gang. Der er afholdt evalueringsmøder med en lang række 

samarbejdspartnere, udløbne kontrakter er i gang med at blive genforhandlet, invitationer er sendt ud til 

kræmmerne og vi åbner for booking af campingpladser i begyndelsen af april. 

Med venlig hilsen bestyrelsen 

  


